
Zápis z 16. jednání akademického senátu FM ze dne 14. 12. 2006 
 

Přítomni: 
Zaměstnanci: Jiřina Královcová, Josef Janeček, Pavel Satrapa,  Klára Císařová. 

Studenti:  Tomáš Mikolanda, Zuzana Capeková. 

Omluveni: Jan Nouza, Otto Severýn, Martin Hák, Lucie Křiklavová. 

Hosté:   Prof. Dr. Ing. Jiří Maryška, CSc., děkan FM,  
 Ing. Martin Vlasák, předseda volební komise. 

. 

Program: 

1. Výsledky voleb do studentské části AS FM 

V souladu s usnesením AS FM ze dne 16. 10. 2006 zorganizovala volební komise volby do 
studentské části AS FM. Volby proběhly od 4. do 7. 12. 2006, bylo osm kandidátů, voleb se 
zúčastnilo 178 (tj. 17,4 %) členů akademické obce. Pro následující jednoleté funkční období 
byli zvoleni: Ing. Tomáš Mikolanda (doktorand FEL), Lucie Křiklavová (3 ročník), 
Ing. Zuzana Capeková (doktorandka KSI). 
Kompletní materiály dokumentující průběh a výsledky voleb (kandidátní lístky, prezenční 
listiny, volební lístky, sčítací arch, zpráva o průběhu voleb) předal předseda volební komise 
Martin Vlasák předsedkyni AS FM. 
Usnesení: AS FM bere na vědomí výsledky voleb do studentské části AS FM. 
Usnesení bylo schváleno všemi hlasy přítomných senátorů. 
 

2. Volba nového místopředsedy AS FM za studenty 

Do funkce místopředsedy AS FM za studenty byl navržen Tomáš Mikolanda. Při následném 
hlasování tento návrh podpořili všichni přítomní senátoři. 
Místopředsedou AS FM  pro následující jednoleté funkční období se stává Tomáš Mikolanda. 
 
3. Různé 
Děkan FM seznámil přítomné senátory s algoritmem rozdělování rozpočtu FM 
připravovaném pro následující kalendářní rok 2007. Všichni senátoři obdrží příslušný 
materiál v elektronické podobě tak, aby mohl být projednán na jednom z příštích zasedání 
začátkem následujícího roku. 
 
 
Zapsala: Jiřina Královcová 
 

Ing. Jiřina Královcová, PhD. 
předsedkyně AS FM 

 
V Liberci dne 14. 12. 2006 


